
1/1

Erhvervsudvalget

Til:

Dato:

Økonomi- og erhvervsministeren

22. december 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 124

Kan ministeren oplyse, hvor meget staten årligt anvender til 

standardiseringsarbejde, og om standardiseringsarbejdet er blevet ændret, 

efter at EU's varepakke blev vedtaget i juni 2008, hvor det forventes, at langt 

flere regler i EU's indre marked skal etableres via fælles standarder? 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den .

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt

formand
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